
Velmi nerad a s těžkým srdcem odstupuji 
 
Vážení Lánští a Vašírovští, v loňském roce jsem vstoupil do nově vznikající strany TOP 09 a 
přijal nabídku na post předsedy sjednocené regionální organizace Kladno, Rakovník. Nová 
odpovědnost s sebou přinesla značné pracovní vytížení, takže již nejsem schopen dostát svým 
povinnostem vůči Lánům na sto procent. Proto považuji za nejsolidnější jednání přenechat 
místo v zastupitelstvu někomu dalšímu a stejně tak i funkci předsedy kulturní komise 
Zastupitelstva obce Lány. Z obou postů tedy, ač velmi nerad a s těžkým srdcem, odstupuji a 
z těchto důvodů nemohu již ani kandidovat v dalších, podzimních volbách.   
Nicméně prozatím zůstávám prostým členem kulturní komise, abych pomohl mému nástupci 
zvládnout velký objem práce, který na sebe kulturní komise postupně vzala, a organizaci 
nezanedbatelného počtu obecních akcí, které komise každoročně pořádá. Doufám tedy, že 
můj posun na jinou pozici kulturně založení občané Lán a Vašírova nijak nepocítí.  
V únoru ještě se svými kolegy připravím obecní reprezentační ples, který se bude konat 27. 
února, a samozřejmě v Lánech stále povedu Divadelní spolek TYRŠ a TYRŠATA a věnovat 
se budu i pěveckému sboru CHORUS LANEUM.  
Jsem rád, že jsem Lánům pomohl získat kvalitní vedení obce, dostál svým závazkům, které 
jsem občanům slíbil před posledními volbami, a že jsem udělal kus poctivé práce na zvelebení 
obce, pozvednutí jejího kulturně-společenského života i budování pospolitosti obyvatel. Těší 
mě získání modré stuhy za společenský život v soutěži Vesnice roku a následná zlatá stuha za 
nejlepší obec Středočeského kraje a druhé místo v celostátním kole. Musím přiznat, že jsem 
na to, potažmo na celou obec hrdý.  
Jsem přesvědčen, že i v novém postavení budu Lánům prospěšný, a možná více než dosud. 
Samozřejmě o to budu usilovat především v oblasti získávání finančních dotací a vyhledávání 
grantových možností. Mohu však být užitečný nejen naší obci, ale celému regionu Kladenska 
a Rakovnicka a to vnímám jako další výzvu.  
Děkuji všem, kteří mi při práci pro obec dosud pomáhali, mladým hasičům, Tyršatům a 
Tyršákům, modelářům, obci baráčnické, Domečku, Našem Lánům, Lány a Vašírov - zdravý 
prostor pro život o. s. i obci sokolské. Přeji svým kolegům v zastupitelstvu, aby se jim práce i 
nadále dařila, tak jako doposud a doufám, že mě vezmou mezi sebe na tradiční pivko po 
zasedání. Bylo mi ctí pracovat v tomto týmu a ještě jednou děkuji.   
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